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24 srpna, 2022

Polsko pracuje na celoevropském zákazu vstupu pro
Rusy
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A co tak vydat stejný zákaz například Turkům za okupaci Sýrie nebo

Saúdské Arábii za 8 let trvající vyvražďování Jemenců a oznámenou

anexi části země? Co třeba uvalit zákaz víz pro USA, jejichž útočné

války a sankce mají za posledních 80 let na svědomí odhadem mezi

20-30 miliony obětí? A ve výčtu zemí bychom mohli dále pokračovat.

Zajímavé je, že stejně vehementně se evropské země  nesnaží

zabránit obrovským masám džihádistů, kteří houfně obsazují

Evropu. Ne, ti jsou vítáni takřka se slavobránou, jak to ostatně

nařizuje samotná EU. A to bez ohledu na to, z jaké země pocházejí,

hlavní je, že jde o muslimy.

Sama jsem dnes měla možnost jednu asi 10člennou skupinku – podle

vzhledu Afghánců nebo Pákistánců – vidět, zatímco byli u silnice

kontrolováni policií. Pak budou zřejmě umístěni v některém z
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migračních center, možná v jednom z těch 4 nových, které pro ně

nedávno postavila Babišova vláda. Odtud se později možná po jistých

procedurách vydají do cílové země, kterou je pravděpodobně

Německo.

Tedy ano, tito jedinci jsou na území EU vítáni. A nikdo se jich neptá,

co dělá jejich vláda. Afghánci, jimž aktuálně vládne Talibán, jsou v

EU přijímáni a je jim automaticky udělován azyl. Je jedno, že 99% z

nich Talibán podporuje. Paradoxně tak mohou Talibánci vysílat do

Evropy vlastní bojovníky a zakládat zde buňky, jako to dělá již dlouho

například ISIS a aš Šabáb – to vše za podpory celé EU a bez obav, že

budou vyhoštěni.

Poláci tak nyní hodlají vyloučit Rusy z Evropy čistě na základě jejich

národnosti. A nechtějí v tom být spolu s pobaltskými zeměmi a

Dánskem sami. Měla by se k nim přidat celá Evropa. Tedy například

naše a slovenská vláda jim již přislíbily, že se k zákazu vydávání víz

připojí. Jak se k tomuto nápadu postaví zbytek evropských zemí se

lze jen dohadovat.

Varšava oznamuje novou celoevropskou „koncepci“, která zastaví

vydávání víz ruským občanům. Polsko před pár měsíci přestalo

vydávat turistická víza ruským občanům. Ale to nestačí, s ohledem na

poněkud pomalé reakce ve většině zemí EU.

Nyní, v další „příliš horlivé“ poslušnosti EU, Varšava slibuje, že

vytvoří novou „koncepci“ pro celou Evropu.

Minulou neděli polská média uvedla , že zástupce hlavního

diplomata Polska Piotr Wawrzyk ujistil, že země je v čele vývoje

celoevropské „koncepce“ zamítání víz pro ruské občany.

„Polsko pracuje na vývoji konceptu, který umožní neudělovat Rusům

víza,“ říká Wawrzyk.
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Náčelník generálního štábu ukrajinského prezidenta Andrej Jermak

na Twitteru ještě téhož dne odpověděl kladně, ačkoli se zdálo, že

tomu, co bylo řečeno, špatně rozuměl.

„Polsko nebude vydávat víza občanům Ruské federace. Polsko se

připojuje k Finsku, Estonsku, Lotyšsku a Dánsku a zavádí

celoevropský zákaz udělování turistických víz občanům teroristických

států. Gratuluji, Rusko. Zákaz víz přijde,“ napsal Jermak na Twitteru,

aniž by zjevně pochopil, o co „ve skutečnosti jde“.

O pozici Polska matoucím způsobem kolují dvě různé domněnky. Na

jedné straně se Polsko prý až nyní připojilo k Finsku, Estonsku,

Lotyšsku a Dánsku, jak napovídá jásání Jermaka. Ale ani to není

pravda.

Varšava přestala vydávat turistická víza pro Rusy před pár měsíci, jak

sám Wawrzyk zopakoval 14. srpna. Výjimky se zatím dotkly lidí z

diplomacie a logistiky, což byli z profesních důvodů řidiči kamionů

překračujících hranice. Wawrzyk dokonce vznesl mírnou výtku

Estonsku a Lotyšsku, že tyto zákazy cestování přišly poměrně

pozdě. „Ale lepší pozdě než nikdy,“ pokračoval Wawrzyk.

Debata probíhá i ve Finsku, přičemž premiérka Sanna Marin také

vyzvala EU jako celek, aby zablokovala vydávání víz pro Rusy. Finsko

však zatím nejde příkladem. Helsinky letos vydaly Rusům již 13 000

víz.

Estonská blokáda samostatně vydávaných schengenských víz pro

Rusy měla vstoupit v platnost 18. srpna 2022.

Pokud by ruský občan získal schengenské vízum od evropské země,

mohl by podle dohody cestovat do kterékoli jiné země. Alespoň tak

tomu bylo doposud. Svévolně se zde tedy mění to, o čem bylo

rozhodnuto od roku 1985/1990.
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Řeč je tedy o Schengenské dohodě, která byla podepsána ve

stejnojmenném městě v Lucembursku v roce 1985 a v červnu 1990

byla současně ratifikována všemi pěti prvními zeměmi.

Lucembursko, Nizozemsko, Francie, Německo a Belgie byly prvními,

kdo podepsali dohodu, a tím i zakládající členové schengenského

prostoru. Posledně jmenované tři země byly v tolik diskutovaném

projektu celoevropského zákazu vstupu pro ruské občany zatím

všechno, jen ne „poslušné“.

Zástupce vedoucího polského ministerstva zahraničních věcí si je

toho vědom, ale je přesvědčen, že „protože odpor těchto zemí proti

pozastavení dohody o zjednodušení vízového režimu pro občany

Ruské federace nelze překonat, Polsko pracuje na tzv. novém řešení.“

Polsko by muselo najít legální způsob, jak dodat

Schengenské dohodě dodatek smlouvy, který by byl

závazný pro všechny účastníky a výslovně diskriminoval

ruské občany.

Může se stát, že pokud nějaká země vízum vydá, bude platné pouze

pro danou zemi samotnou, ale cestující občan Ruské federace nebude

smět využívat schengenský prostor.

V extrémních případech by dohoda mohla být také zcela rozpuštěna a

mohl by být vytvořen prostor pro alternativy, které by byly

slučitelnější pro účinnější vstupní diskriminaci lidí z Ruska.

Wawrzyk vysvětlil, že Litva, Lotyšsko a Estonsko, stejně jako

Slovensko a Česká republika, jsou také velmi motivované, aby

pomohly Polsku tento koncept brzy vyvinout. Zvláštní váhu zde má

pražské vedení, které v současnosti také předsedá EU.

Podle polského státního zástupce by k prvnímu „významnému

vývoji“ mělo dojít „za pár týdnů“.
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Tolik informace z Polska. K nim už jen dodávám, že jeden způsob, jak

se dostat do Evropy bez víza zde je. Pokud by měl jakýkoli Rus zájem,

může se poněkud opálit, případně natřít samoopalovacím krémem,

vlasy nabarvit uhlově černou barvou a hlavně nechat doma všechny

doklady.

Ideální trasa pak přes Libyi nebo Turecko,  další přepravu zajistí

neziskovky a alespoň počáteční ubytování, stravu i lékařskou péči by

pak měli mít v Evropě zdarma.

V dnešní době je pak nejlepší tvrdit, že přichází z Afghánistánu,

protože podle nařízení EU nelze Afghánce deportovat. Jakmile bude

dotyčný v Evropě, může si pak jít kam chce, nikdo se o něj již nebude

zajímat…

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 5 Průměrně: 4.6]

 

 


